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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. februar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 183 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Mette Bock (LA)

Spørgsmål 183:

”Kan ministeren - i lyset af Fødevarestyrelsens nyhed "Ikke alle sobesætninger
klar til 2013-krav" af 28. november 2012 - oplyse, om Ministeriet for Fødevarer,
Landbrug og Fiskeri eller andre offentlige myndigheder har videregivet de
indhentede tal til EU, og kan ministeren i bekræftende fald oplyse, i hvilken
form og sammenhæng dette er sket?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende, hvortil jeg 

kan henholde mig:

”EU-Kommissionen har løbende haft fokus på medlemslandenes status for efterlevelse 
af kravet om, at alle drægtige og gylte senest den 1. januar 2013 skal holdes i løsdrift. 
Landene er blevet anmodet om løbende at holde Kommissionen underrettet om 
situationen, og Fødevarestyrelsen har således orienteret Kommissionen skriftligt, senest 
ved brev af 21. januar 2013. I dette brev blev resultatet af spørgeundersøgelsen omtalt. 
Fødevarestyrelsen har endvidere ved møder i Den Stående Komité for Dyresundhed og 
Fødevarekæden og ved to stakeholdermøder orienteret om situationen. Ved det senest 
afholdte stakeholdermøde den 28. januar 2013 har den danske delegation orienteret om 
resultatet af spørgeundersøgelsen.”

Mette Gjerskov
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